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Protokół nr 18 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej z dnia 2 lipca 2008 r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji Gospodarczo-Finansowej obecni 
zgodnie z załączoną  listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do protokołu , Przewodniczący Rady 
R. Figiel. W-ce Wójt Gminy Pabianice E. Adamczyk , Skarbnik Gminy M. Nowicka. 

Posiedzeniu Komisji  Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej K. Gąsiorek, który 
powitał przybyłych informując, Ŝe posiedzenie zostało zwołane w związku ze zgłoszoną 
interpelacją  radnych Bychlewa podczas XXII sesji Rady Gminy Pabianice dnia 25 czerwca 
2008 r.  

Interpelacja dotyczyła odbycia spotkania przedstawicieli Wójta Gminy odpowiedzialnych za 
projekt, wykonawstwo i nadzór nad remontem w Domu Ludowym w Bychlewie 
z reprezentantami Koła Gospodyń Wiejskich.  Wiadomym juŜ jest, Ŝe takie spotkanie odbyło 
się. Podjęto ustalenia, co do potrzeby w trakcie dotychczas prowadzonego remontu 
zwiększenia nakładów na prace związku ze zwiększonym zakresem prac. Jest moŜliwość 
przesunięć środków z rezerwy inwestycyjnej na rezerwę remontową.  

Głos zabrał W- Ce Wójt E. Adamczyk informując, Ŝe obecnie zwiększony zakres prac nie był 
wcześniej przewidywany w ustalonym kosztorysie, nie był teŜ przez zainteresowanych 
kwestionowany, w/g jego zdania było to pewne niedopatrzenie.  

Obecnie uŜytkownicy doszli do wniosku, Ŝe w remontowanej kuchni powinny był wyłoŜone 
płytki, wykonany sufit podwieszany, a takŜe wejście do budynku wykonane z innej strony (od 
strony drogi), niŜ planowano. Całość prac przed ich zwiększonym zakresem została 
wyszacowa na kwotę 80 tys. zł. Natomiast koszt tych dodatkowych prac wg oferty 
wykonawcy opiewa na kwotę 24 tys. zł brutto, sądzimy, Ŝe nie poniesiemy większych 
kosztów niŜ 20 tys. zł.  

W tej chwili w Domu Ludowym trwają juŜ prace remontowe i jeŜeli Komisja Gospodarczo-
Finansowa zaopiniowałaby pozytywnie wprowadzenie dodatkowych prac w tym budynku 
naleŜałoby spisać umowę z wykonawcą na wykonywanie kolejnych prac. Pozytywna decyzja 
Komisji Gospodarczo-Finansowej umoŜliwiłaby podpisanie umowy z wykonawcą. 

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy Pabianice, która poinformowała, Ŝe od strony 
prawnej decyzja Komisji Gospodarczo-Finansowej w zupełności zezwala na sporządzenie 
umowy na wymienione wyŜej dodatkowe prace z wykonawcą. Ponadto poinformowała, Ŝe 
w przypadku uzyskania pozytywnej opinii Komisji środki finansowe zostałyby pozyskane na 
zasadzie przesunięcia z rezerwy inwestycyjnej zapisanej w budŜecie gminy na rok 2008 na 
rezerwę remontową. Zezwala na to zapis ustawy o finansach publicznych art. 188 ust. 3. 
Dokonane zostałoby to na podstawie Zarządzenia Wójta Gminy Pabianice.  

Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel zadał pytanie, czy remont Domu Ludowego 
w Bychlewie zostałby na pewno zakończony juŜ na tym etapie i czy jest sporządzona notatka 
z konsultacji przedstawicieli Urzędu Gminy i Koła Gospodyń Wiejskich w Bychlewie 
w kwestii podjęcia decyzji co do zakresu zwiększenia wymaganych robót remontowych 
w Domu Ludowym.  

Po spostrzeŜeniu Przewodniczącego Rady Gminy, Komisja postawiła wniosek, aby do 
dokumentów dotyczących remontu Domu Ludowego w Bychlewie została dołączona notatka 
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z posiedzenia, na którym ustalono poszerzony zakres prac  remontowych w Domu Ludowym 
w Bychlewie. Za wnioskiem Komisja opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie.  

Komisja Gospodarczo Finansowa opowiedziała się takŜe w głosowaniu jednomyślnym za 
zmianą przeznaczenia rezerwy celowej inwestycyjnej w kwocie 20 tys. zł na rezerwę celową 
remontową z przeznaczeniem na zwiększenie środków na remont Domu Ludowego 
w Bychlewie.  

Zarządzenie Nr 24 Wójta Gminy Pabianice z dnia 2 lipca 2008 w sprawie zmian w budŜecie 
gminy Pabianice na 2008 r. polegających na zmianie przeznaczenia rezerwy celowej stanowi 
zał. nr 2 do niniejszego protokołu .  

W sprawach róŜnych W- Ce Wójt E. Adamczyk poinformował, Ŝe w najbliŜszy piątek 
zostanie ogłoszony przetarg na zakup ciągnika dla potrzeb naszej gminy, będzie to ciągnik 
o ładowności do 6 ton.  

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji 

Krzysztof Gąsiorek 

 

 

Protokołowała:  

Urszula Czerwonka  

 


